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Vanløse Lokaludvalgs beslutning den 20.09.2012

Elisabeth Sørensen/ Apollovej: Transporter af tunge byggematerialer giver gener på vejen. Der har 
tidligere været klaget til bygherre, men klagen blev afvist da der ikke kunne påvises støjgener over 
det tilladte. Adgangen til det nye center vil blive via Apollovej, hvilket vil øge trafikmængden. 
Kommunen har fældet træer allerede, og der er ikke plantet nye. Hvad vil lokaludvalget sige til, hvis 
kommunen beslutter at fælde de resterende træer? Har kommunen en dagsorden om at gøre 
Apollovej til en bredere vej på sigt og fælde alle træer. Er Vanløse en del af miljøzonen?

Per Stengade; Som tidligere drøftet i lokaludvalget, er det ikke lokaludvalgets opfattelse, at 
fældningen af træer har været tilfældig, men saglig. Der er og har været tilbagemeldinger fra Teknik- 
og Miljøforvaltningen om, at træerne vil blive genplantede, når byggeriet i bymidten er færdigt.

Kåre Press-Kristensen svarede vedr. støj; Hele Vanløse er omfattet af miljøzonen.




